
Uddannelses- og Forskningsudvalget

Til: Uddannelses- og forskningsministeren

Dato: 9. februar 2017

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

UFU alm. del

Spørgsmål 99
Ministeren bedes i forlængelse af samrådet i Uddannelses- og Forskningsud-
valget den 7. februar 2017 (jf. UFU alm. del – samrådsspørgsmål F-H) uddy-
be, hvad ministeren mener med, at det er et rimeligt krav, at der skal gå nogle
år, før man kan tage en ny uddannelse?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Christine Antorini
formand
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